
Protokół Nr 8/2011 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

 Rady Miejskiej Białogardu  
w dniu 23 maja 2011 r. 

 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  
 
Tematyka  Komisji:  
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Raport z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2009-   
  2010, za okres od dnia 1 stycznia 2010 r. do dnia 31 grudnia 2010 r. 
3. Projekt uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011. 
4. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości opłat wysokości opłat za        
         świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto oraz za  
         pobyt dziecka w oddziale żłobkowym przedszkola publicznego prowadzonego przez  
         Miasto. 
5. Sprawy różne. 
6.      Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 9.05 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji Edukacji, 
Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej Białogardu M. Danowski. Komisja przyjęła 
protokół z poprzedniego posiedzenia i wprowadziła do porządku obrad następujące projekty 
uchwał, w sprawie: 

 
1) upoważnienia dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie do  
      prowadzenia postępowania w sprawach dotyczących świadczeń pomocy materialnej  
      o charakterze socjalnym dla uczniów, głosując: za- 5 (jednogłośnie), 
 
2)  zgody na rozwiązanie Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością „Zakład Składowania  

i Unieszkodliwiania Odpadów” z siedzibą w Krzywopłotach, głosując: za-5 (jednogłośnie). 

 
Komisja przyjęła porządek po zgłoszonych zmianach. Porządek posiedzenia przedstawia 

się następująco: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Raport z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2009- 
         2010, za okres od dnia 1 stycznia 2010 r. do dnia 31 grudnia 2010 r. 
3. Projekt uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011. 
4. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości opłat wysokości opłat za  
         świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto oraz  
         za pobyt dziecka w oddziale żłobkowym przedszkola publicznego prowadzonego przez  
         Miasto. 
5       Projekt uchwały w sprawie upoważnienia dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
         Społecznej w Białogardzie do prowadzenia postępowania w sprawach dotyczących   
         świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów. 
6.      Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie Spółki z ograniczoną 
         odpowiedzialnością „Zakład Składowania i Unieszkodliwiania Odpadów” z siedzibą 
         w Krzywopłotach.      
 



7   Sprawy różne. 
8. Zamknięcie posiedzenia.  
 
 
Ad 2 
  Raport z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2009-
2010, za okres od dnia 1 stycznia 2010 r. do dnia 31 grudnia 2010 r., przestawiła 
J. Kamińska, Referat BRM - materiał w załączeniu. 
  Komisja zapoznała się z raportem. Głos w dyskusji zabrali:  

      Radny K. Skoczyk skierował pytanie, czy w okresie letnim dzieci mogą liczyć na  
dożywanie i opiekę? 
      J. Kamińska udzieliła odpowiedzi, iż w okresie letnim organizowane są dla dzieci 

obozy bądź kolonie finansowane ze środków przeciwdziałania alkoholizmowi. 
  Przewodniczący Komisji M. Danowski pytał czy dzieci wiedzą, że jest to tematyka 

narkomanii? 
  J. Kamińska odpowiedziała, że dzieci brały udział w konkursach i posiadają wiedzę, 
że podejmowane działania prowadzone były w ramach  przeciwdziałania narkomanii.  

    W ubiegłym roku organizowane były kampanie społeczne pn. „Bliżej siebie- dalej 
narkotyków” oraz „Wspólnie przeciw upoważnieniom”.  Ponadto podczas finału kampanii 
wywieszony został baner informujący o kampanii pn. „Bliżej siebie -dalej narkotyków”.    

Radny J. Harłacz zwrócił uwagę, aby dokładniej przyjrzeć się stowarzyszeniom, 
którym Maisto udziela dotacje. 

 Ponadto radny chciałby uzyskać więcej informacji na temat stowarzyszenia „Teen 
Challange” oraz informację na temat ilości świetlic działających w mieście.  

J. Kamińska udzieliła odpowiedzi na postawione pytania oraz wyjaśniła czym zajmuje 
się stowarzyszenie „Teen Challenge” w Białogardzie. 

  Radny J. Harłacz stwierdził, że pewne zadania mogą być realizowane przez jednostki 
miejskie. Chodzi o lepsze wykorzystanie środków finansowych przez nasze jednostki. 

   Radny K. Skoczyk złożył propozycję zaproszenia przedstawicieli stowarzyszeń na 
posiedzenie Komisji.  

Przewodniczący Komisji M. Danowski złożył propozycję Burmistrzowi, aby 
przeznaczyć część środków finansowych na przeciwdziałanie narkomanii w przedszkolach. 

Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi, iż po zasięgnięciu opinii specjalistów przekaże 
Komisji stanowisko w powyższej sprawie. 

 
 
Ad 3 
 Skarbnik Miasta L. Szymecka przestawiła projekt uchwały o zmianie uchwały 
budżetowej na rok 2011- dokument w załączeniu. 
 Radny K. Skoczyk skierował pytanie dotyczące polsko-niemieckiego obozu 
językowego, w zakresie ilości uczestników i terminu jego organizacji. 
 Odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Spraw 
Społecznych P. Janowski informując, iż obóz językowy odbędzie się w Gimnazjum Nr 1 
w Białogardzie. W obozie udział weźmie młodzież gimnazjalna.   
 Radny J. Harłacz wnioskuje o budowę placu zabaw przy żłobku w Białogardzie.  

Komisja  przyjęła projekt uchwały głosując: 5- za jednogłośnie. 
 
Ad 4 
 Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu M. Grabczyńska przedstawiła 
oraz szczegółowo omówiła projekt uchwały w sprawie wysokości opłat za świadczenia 
udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto oraz za pobyt dziecka 
w oddziale żłobkowym przedszkola publicznego prowadzonego przez Miasto – dokument 
w załączeniu.  
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 J. Harłacz zgłosił uwagę, aby nie obciążać rodziców kosztami za przedszkola, jeżeli 
przedszkola nie wyrobiły warrantu finansowego.   
 Burmistrz Miasta K. Bagiński przedstawił oraz szczegółowo omówił stanowisko 
w sprawie podjęcia uchwały dotyczącej wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 
przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto oraz za pobyt dziecka w oddziale 
żłobkowym przedszkola publicznego prowadzonego przez Miasto. 
 Radny J. Harłacz wnioskuje o minimalny wzrost opłat o 10 %.   
 Przewodniczący Komisji M. Danowski poddał pod głosowanie poprawkę uchwały ze 
wzrostem opłat o 10%. 

Komisja głosowała za wnioskiem po zgłoszonej poprawce i przyjęła wniosek, 
glosując: 5 - za jednogłośnie.  
 
 
Ad 5  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu M. Grabczyńska przedstawiła 
oraz szczegółowo omówiła projekt uchwały w sprawie upoważnienia dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie do prowadzenia postępowania w sprawach 
dotyczących świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów - 
dokument w załączeniu.  

Po dyskusji Przewodniczący Komisji M. Danowski poddał projekt uchwały pod 
glosowanie.  

Komisja głosując:  5 za – przyjęła projekt uchwały jednogłośnie.  
 

  
Ad 6 
 Burmistrz Miasta K. Bagiński przestawił i omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na rozwiązanie Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością „Zakład Składowania 
i Unieszkodliwiania Odpadów” z siedzibą w Krzywopłotach.    
 Radny J. Harłacz wnioskuje o wybranie przez Miasto, jako większościowego 
udziałowca, likwidatora firmy. Ponadto radny chciałby wiedzieć kto działał na szkodę spółki 
oraz w jakim stanie jest sprzęt przekazany spółce.  
 Po dyskusji Przewodniczący Komisji M. Danowski poddał projekt uchwały pod 
glosowanie.  

Komisja głosując:  5 za – przyjęła projekt jednogłośnie.  
 
Ad 7 
 W sprawach różnych Komisja nie zajęła stanowiska. 
 
Ad 8 

Po wyczerpaniu dyskusji o godzinie 11.10 Przewodniczący Komisji M. Danowski 
zakończył posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 
Białogardu. 
 
 
Protokołowała: Joanna Kamińska 

Przewodniczący  Komisji 
              
                                                  Maciej Danowski 
 

 
 
 
 


